
Referat af Bestyrelsesmøde - Mandag den 30.12.2019 

 

Tilstede: Tom Brokholt, Karen-Lise Palshøj, Bodil Hansen, Ole Nielsen, Tina Johansen , Carsten Andersen 

og Per Kristensen. 

 

1. Formanden byder velkommen 

2. Valg af referent 

3. Godkendelse af referat af sidste møde 

4. Festlokalet & Gæsteværelset - Hvem skal stå for udlejningen af disse ? 

5. Andre opgaver 

6. Nyt fra Bestyrelsen 

7. Indkomne sager 

8. Eventuelt 

 

 

1.a Tom bød velkommen til vort første bestyrelsesmøde. 

2.a Karen-Lise tager tjansen som referent 

3.a Referatet fra sidste møde blev godkendt. 

4.a Vi havde en lang snak omkring udlejningen/tidspunktet for udlejningen af festsalen og gæsteværelset.  

Da udlejningstidspunktet står nævnt i vores husorden kan dette ikke ændres, hvorfor opgaven deles 

mellem bestyrelsesmedlemmerne. 

Bodil, Ole og Tom vil stå for udlejningen på skift og til næste møde vil de komme med en oversigt over 

hvem der tager hvilke datoer. 

Karen-Lise følger op på gæsteværelse og festsal efter udlejninger. 

5.a Beboerbladet - Da Per og Marianne ikke længere ønsker at stå for udgivelsen af vort beboerblad ”Vor 

Verden” skal opgaven løftes i bestyrelsen. Vi havde en længere snak om det fremadrettet skal være i blad 

form, vi skal sørge for at alle har mulighed for at kunne læse det. 

Ole og Karen-Lise vil til næste møde udarbejde et forslag til hvordan ”Vor Verden ” i fremtiden kan 

udgives og så må bestyrelsen sammen finde en løsning. 

6.a - Overdragelse af diverse fra den tidligere formand - Per afleverede diverse relevante materialer,  pc, 

nøgler, konto mm som han har haft udleveret som formand til Tom. 

7.a Indkomne sager - Forespørgsel med fra en beboer omkring nøgle til knallertrummet således at hendes 

handicapcykel kan komme bag lås. Det viser sig, at det ikke er bestyrelsen der afgør hvem der skal have 

nøgler til dette - al administration af disse foregår på ejendomskontoret. 

Må der opsættes glas på altanerne? Der står ikke noget i husordnen om at der ikke må opsættes 

eksempelvis plexiglas på altanerne -Dog vil det altid være godt at forhøre sig på ejendomskontoret inden 

det gøres. 

 

 



8.a Eventuelt - Karen-Lise forespurgte til hvilke verserende sager der er fra den tidligere bestyrelse og der 

blev henvist til alle referater. 

Per undrer sig over at der ikke vælges suppleanter til formandsposten - dette kan der stilles forslag til ved 

næste beboermøde. 

 

Næste bestyrelsesmøde er 27.01.19 


